
Årsberetning Hyttekomiteen 

2018. 

Hyttekomiteen har i 2018 bestått av Siv Omholt, Turid Nilsen, Liss Karin 

Birkeland, Anne Walbeck, Nina Johannessen og Bjørge Rønvåg. 

I april kom det også med en byggkyndig i Jan Johannessen som skal hjelpe 

oss med å passe på hva som bør gjøres utvendig på bygningene. 

 

Hyttekomiteen har i 2018 hatt 6 møter. 

 

Vi har også i år hatt en flott gjeng som har vært med å vaske og holde 

klubbhuset fint. Takk til dere som har vært med på dette. Det blir satt 

stor pris på av oss i komiteen. 

 

Vi har kjøpt nytt kjøleskap da brusskapet gikk i stykker. Det nye har 5 års 

garanti. 

 

7 juni var klubbens store dugnadsdag, hvor ca 30 medlemmer møtte opp for 

å rydde, rake, ta kantslått og slå plenen. Det ble hengt opp nye gardiner 

og gjort litt inne. Alt ble veldig fint, og vi kunne med god samvittighet kose 

oss med pølsegrilling og kake etterpå. 

 

Komiteen har også forsøkt å utbedre gressbanen, ved å kalket, gjødsle og 

så litt nye frø, så nå venter vi i spenning på hvordan den blir i år. 

 

Det har også kommet nye benker på verandaen og ved treningsbanene, så vi 

har litt mer å sitte på når vi samles til treninger eller annet. 

 

Ellers har komiteen stått for vanlig innkjøp av ting til hytta, som brus, 

såpe, toalettpapir osv. 
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Vi takker Liss, Anne og Bjørge for godt samarbeid og ønsker Vigdis Støylen 

Andersen og Aina Jade Hansen velkommen som nye komitemedlemmer. 

 

For Hyttekomiteen 

Siv Omholt 

 


